

No. 5334. AGREEMENT ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE INTERNATIONAL ATOMIC ENERGY AGENCY. APPROVED BY THE BOARD OF GOVERNORS OF THE AGENCY ON 1 JULY 1959¹

N° 5334. ACCORD SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DE L'AGENCE INTERNATIONALE DE L'ÉNERGIE ATOMIQUE. APPROUVÉ PAR LE CONSEIL DES GOUVERNEURS DE L'AGENCE LE 1^{er} JUILLET 1959¹

NOTIFICATIONS of continuity

Received by the Director-General of the International Atomic Energy Agency on:

26 December 1991

RUSSIAN FEDERATION

(The Russian Federation continues the participation of the Union of Soviet Socialist Republics to the above-mentioned Convention and remains responsible in full for all the rights and obligations of the Union of Soviet Socialist Republics.)

28 April 1992

YUGOSLAVIA

(The Federal Republic of Yugoslavia continues to fulfil all the rights and obligations of the Socialist Federal Republic of Yugoslavia arising from the above-mentioned Convention.)

Certified statements were registered by the International Atomic Energy Agency on 18 June 1993.

NOTIFICATIONS de continuité

Reçues par le Directeur général de l'Agence internationale de l'énergie atomique le :

26 décembre 1991

FÉDÉRATION DE RUSSIE

(La Fédération de Russie a pris la suite de l'Union des Républiques socialistes soviétiques en tant que participant à la Convention susmentionnée et reste entièrement responsable des droits et des obligations qui étaient ceux de l'Union des Républiques socialistes soviétiques.)

28 avril 1992

YOUGOSLAVIE

(La République fédérative de Yougoslavie continue de remplir les droits et obligations découlant de la Convention susmentionnée qui étaient ceux de la République socialiste fédérative de Yougoslavie.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par l'Agence internationale de l'énergie atomique le 18 juin 1993.

¹United Nations, *Treaty Series*, vol. 374, p. 147; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 6, and 8 to 18, as well as annex A in volumes 1288, 1296, 1324, 1328, 1339, 1357, 1369, 1401, 1403, 1417, 1427, 1498, 1545, 1558, 1577 and 1669.

¹Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 374, p. 147; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 6, et 8 à 18, ainsi que l'annexe A des volumes 1288, 1296, 1324, 1328, 1339, 1357, 1369, 1401, 1403, 1417, 1427, 1498, 1545, 1558, 1577 et 1669.